
jVýpoveď bývalej ľudovej liečiteľky - celé 

Záznam z prednášky: 

Tak po tretí krát som veľmi rada, že som tu. Viete čo, včera sme sa s manželom rozprávali a ja 
mu hovorím: „Prečo, prečo mám byť tu alebo prečo tu mám ísť, môžem sedieť doma 
v Košiciach a o čo vlastne ide Bohu. A viete, čo ma veľmi oslovilo, keď sv. Pavol v Liste 
Hebrejom hovorí: „Dávajte si pozor, bratia, aby nik z vás nemal zlé a neverné srdce 
a neodpadol od Živého Boha. Ale deň čo deň sa vzájomne povzbudzujte, aby nikoho z vás 
nezatvrdilo mámenie hriechu.“ Chápete, aby sme sa deň, čo deň vzájomne povzbudzovali. 
Preto som tu, aby som vás povzbudila, aby nikto neodpadol od Živého Boha. Možno bude 
niekto nabudúce v Košiciach a niekto povzbudí mňa. Budem vám hovoriť o svojom živote, čo 
sa mi udialo. Volám sa Oľga Staňová. Som z Košíc mám 49 rokov, ale v skutočnosti žijem 9 
rokov, to všetko predtým to bolo nič, to bolo živorenie. Robili sme liečiteľstvo, moja babka, môj 
dedo, otec. Biela mágia, liečiteľstvo určite ste sa s tým stretli. Moja generácia, strašia generácia 
aj mladí. Počuli ste, že sú ľudové liečiteľky, ktoré dokážu urobiť dobre tam, kde už lekárska 
veda nestačí. Ja som vyrastala v tom prostredí, takže pre mňa to bolo úplne normálne, že to 
funguje. Za babkou chodili celé zástupy, liečila nádory, dedo liečil očné veci, aj keď nemali 
žiadne lekárske vzdelanie. Stále mi babka hovorila, že to budem ja, kto bude pokračovať. Od 
piatich rokov robila so mnou rituály, také to „zasväcovanie“. Ako 5-ročnej sa mi stalo to, ťažko 
teraz povedať, či to bol sen, alebo skutočnosť. Proste bola som na stretnutí, možnože teraz 
budem častejšie hovoriť o diablovi,  Zlom a mágii a všetkom možnom, ale vyhlasujem tu pred 
vami všetkými, že diabol už nie je mojim pánom. Ježiš Kristus je mojim Pánom.  Takže som 
bola na takomto rituáli, už neviem, čo to tam presne bolo, a ja som cítila, že sa zrazu mením, 
menila som sa a letela som. Teraz tu bola podmienka, že som doletela k nejakému predmetu, 
ktorý som si mala vybrať a s ním neskôr robiť. Ale stalo sa to, že som k tomu predmetu 
doletela, šuchla sa oň a rozplakala sa, že ja to robiť nechcem. Ale keď som mala asi 30 rokov, 
moja babka mi povedala: „Ja už som stará, ja už asi zomriem, tak teraz nastupuješ ty,“ lebo to 
je dedičné. 300 rokov v mojej rodine vládol diabol skrze liečiteľské schopnosti.  Z pokolenia na 
pokolenie.  Boh diablovi jeho dary, keď bol ešte anjelom nezobral. Nechal mu ich. Aby videl aká 
je naša viera a za kým pôjdeme. On tiež dokáže akože uzdraviť, vysvetlíme si to prečo akože. 
Naučila ma do bodky celý ten postup ako. A naraz ona to už nevedela a ja som bola úspešná 
liečiteľka- nádor zmizol do 3 dní. Som chemička, neviem ani kde sa nachádza slepé črevo, 
keby mi ho neboli vyoperovali. Porozprávam vám ako to fungovalo u mňa a potom sa ma 
môžete opýtať na hocijakú liečiteľku akú chcete. Ak s nimi máte skúsenosti alebo ste tam 
chodili a potom si povieme čo s tým. O čo ide diablovi? Aby získal našu dušu. A robí to 
všelijakými rôznymi spôsobmi, robí to aj skrz toto liečiteľstvo. Prečo? Lebo sme si zo zdravia 
urobili modlu. U nás na Košiciach sa hovorí - však nech je hlavne to zdravíčko a potom všetko 
ostané bude. Jeden mi raz povedal, že však Boh povedal, pomôž si človeče, aj ja ti pomôžem. 
Ja som už jednému pánovi riaditeľovi povedala, nájdite mi túto vetu v Biblii a ja vám dám 
milión. Boh nehovorí, skús všetko pre svoje zdravie a potom ti pomôžem. Boh hovorí – Ja som 
Pán Boh tvoj, nebudeš mať iných bohov aby si sa im klaňal. A ísť za ľudovou liečiteľkou je 
hriech proti prvému Božiemu prikázaniu. Chápete? Nie moje zdravie nemôže byť nad tým, že ja 
pôjdem za iným bohom. Lebo každá ľudová liečiteľka má moc od diabla. Každá. Nedajte sa 
oklamať, že tam má kríže, že tam má sošky, že tam má ružence, že tam má neviem čo,.... to je 
zásterka. Boh takúto moc nedal človeku ako jednotlivcovi. Boh, to si potom ešte môžeme 
pozrieť, hovorí niečo iné, čo máme robiť, ak sme chorí. Ale Boh sa nebude so svojou slávou 
s nikým deliť. Bola raz za mnou jedna pani a ona mi povedala:“ Bola som raz za jedným 



charizmatickým spoločenstvom a oni sa všetci modlili aj s kňazmi a bola som potom aj za 
jedným ľudovým liečiteľom a môj brat z ťažkej choroby ozdravel. Aj ja idem do novín 
a roztrúbim teraz všade, po celých Košiciach, že môj brat je zdravý a že Boh ho uzdravil.“ A ja 
vravím, choď a zakrič, môjho brata uzdravil diabol. Ako rozlíšiť? Boh sa nebude deliť s diablom 
o svoju slávu a svoju moc. Aby bolo aj sa modlili kresťania, aj liečiteľ s mocou diabla. A teraz, 
človek je uzdravený, ale Boh sa sťahuje v tejto chvíli. Sťahuje sa, lebo človek sa rozhodol ísť k 
diablovi. Raz som jedným mladým hovorila, viete na aké porekadlo by sme mali všetci 
zabudnúť? O zlatej strednej ceste. To je nezmysel. V duchovnom svete neexistuje zlatá 
stredná cesta. Raz som niekde počula - kde si Boh postaví chrám, tam si diabol postaví 
kaplnku. Všetko napodobní. A prečo to robí? Aby nás zmiatol. Preto nám Božie slovo (Biblia) 
hovorí, buďte opatrní, skúmajte. Do sveta vyšlo mnoho zlých duchov, skúmajte každú jednu 
vec. Predsa ľudia prišli za mnou, vedeli, že som chemička, že nie som lekárka ako môžem 
nádor vyliečiť do 3 dní? Nejakým duchom, to im bolo jasné, ale akým? To už bolo jedno. 
Rýchle, rýchle uzdravenie, koniec. Je jedno ako, však ja som veriaci. Musíme skúmať. Mám 
milión, chcem si ho ísť dať do banky, obehala som celé Košice, kde je najvyšší úrok. Normálne. 
To je ľudská múdrosť. A múdrosť v tom duchovnom? Skúmam, keď ma Ježiš vyzýva skúmaj 
každého ducha? Nie je všetko zlato, čo sa blyští. Nie každá liečiteľka, čo hádže kríže a neviem 
čo, má moc od Boha. Zásterky. Ja som to robila takto. Mala som pripravený taký predmet, 
rituálny. Základ ľudových liečiteľov je mať niečo v ruke. Či už je to kyvadielko, či už sú to 
pyramídky, sviečky, ružence....hocičo čo je, energia, viera v rôzne energie...Toto je to zmluvné 
s diablom. Ja som držala vypálený uhlík, pripravený v jeden deň za onej noci, to sú už tie 
bosorácke veci. Držala som ho v dlani, dotyčný ho ani nevidel, že ho držím v ruke, len videl, že 
sním manipulujem nad tým miestom boľavým. Nikdy som sa ho ani nedotkla. Čo je základ? 
Prísť. Aby človek prišiel. Aby prišiel za mnou, to jest, chcem uzdravenie od teba. Ja liečim 
s mocou diabla či to vie, či nevie, má skúmať. U nás tiež neznalosť zákona neospravedlňuje. 
Bibliu nám Ježiš nedal len tak. To ako keď si kúpim práčku a neprečítam si návod, tak si 
dotrhám oblečenie. Dotrhám si život, ak si neprečítam čo mi hovorí Ježiš. V láske sa nedá 
rozkázať, priviazať o stoličku, budeš ma milovať. Boh nám dal slobodnú vôľu. Preto je Boh tak 
často krát odmietaný, lebo nás miluje a čaká. Tá dobrovoľnosť. Ako sa rozhodneš človeče, tak 
to máš. Čiže dobrovoľnosť. Človek príde za mnou, chce uzdravenie. V tej chvíli je môj. Ja som 
mu mohla robiť, čo som chcela. Biela a čierna mágia to je to isté. Pozor. To je služba diablovi. 
Ako keď máme zámočníkov, elektrikárov, to je porozdeľované a tak si diabol aj porozdeľoval 
svojich služobníkov. Niekto akože lieči a my si myslíme, že nám tým robí dobre. Neskúmame. 
Potom sa už neskrýva a má služobníkov, ktorí robia priamo čiernu mágiu. Je to poznáme to, 
hovorí sa tomu porobenie, alebo počarované, pobosoráčené alebo ako sa tomu ešte hovorí. 
A teraz idem za niekým, kto mi to odčaruje. Ako môže mať Kresťan, ktorý vedie správny 
kresťanský život porobené/počarované? Však Boh je mocnejší, On nás chráni .A ako môžem 
ísť zas len ku nejakej bosorke, ktorá mi to zase cez nejaký rituál odčaruje/odrobí? Ešte viac sa 
zaväzujem. A ľudí metie to, že však robí dobre. Ale pozor, lebo diabol je prefíkaný. Čiže každý 
kto prišiel za mnou, keď bol neveriaci, tak to nevadilo, lebo jeho duša už bola diablova, urobil 
sa rituál o 3 dni si zdravý, koniec. Ak bol veriaci, v tej chvíli už nebol veriaci. Nebol veriaci, lebo 
prišiel za diablom. Alebo mal chaos, alebo bol ľahostajný, alebo bol vlažný, alebo bol na tej 
zlatej strednej ceste. Čiže diablov. Prišiel, Boh už tam nebol, verte že už tam nebol v jeho duši. 
Nemohol. Nebude sa deliť s diablom. A teraz som mohla urobiť ten rituál, ten, ktorý som mala 
zmluvne naučený od babky. Je to desať viet. Je to desať doslova smiešnych viet. Ale keby som 
ich niekomu povedala, ja strácam moc a ten dotyčný ju už má. Možno je to pre niekoho hlúpe, 
v dnešnom storočí, ale takto to funguje. Stačilo mi ukázať to miesto. Inak ja na neho nemôžem 



siahnuť, lebo sme Božie deti. Ale ak niekto ku mne príde a povie, chcem, aby ste mi 
pomohli,...chcem aby ste ma vyliečili...toto som potrebovala počuť, toto potreboval počuť 
diabol, už nie Boh je mojim lekárom, už diabol. V tej chvíli to už bolo vyliečené. Ja som urobila 
s tým uhlíkom smiešny rituál, povedala si tých desať viet v duchu. On ani nevedel. Ja som sa 
ho spýtala, si veriaci? Dobre, poď sa modliť, čo sa chceš modliť. Všetky modlitby. Či to bol 
takého vyznania, či takého, to bolo jedno. Len aby tam bol a ukázal a povedal chcem. Mne 
stačilo jeho jasné nie Bohu. Lebo v tej chvíli, keď prišiel povedal - už Boh nie. A ručila som mu 
100%, že už ten nádor nedostane. Tak to fungovalo v našej rodine. Pred domom stáli zástupy 
ľudí. Bolo to u nás od malička, bola som na to zvyknutá. Aj keď mi babka hovorila neber 
peniaze, to netreba. To je jedno. Nedajte sa oklamať, či niekto berie peniaze alebo neberie. To 
už diabol doslova nechá na tom človeku, či bude brať alebo nebude aký je jeho charakter. 
Základ je, že povedal Bohu nie a už takýto ľudia ako som bola ja s ním môžu manipulovať. 
A jeho duša je pri diablovi. Ale čo sa vlastne stane? Áno, nádor som vyliečila. Ale keďže je to 
liečenie s mocou diabla, môže diabol robiť dobro? Nemôže. Choroba sa presunie inde. Duša už 
je tam dole. A keď vy o 3 týždne, mesiace, roky, ochoriete na inú chorobu, ktorá bude možno 
ešte nebezpečnejšia, to už nevedel ani ten dotyčný a nikto to nikdy nedal do súvislosti so 
mnou. Ale zakaždým to tak funguje. Čiže my si ani nepomôžeme, choroba sa presunie na inú. 
Diabol nikdy nemôže robiť dobro. Čo urobil vlastne? O našu dušu mu ide. Dezorientoval, 
zmiatol, lebo vie, že to zdravie, teraz nehovorím, že sa netreba starať o zdravie, to nie, dal nám 
lekárov, ale cez liečiteľov cesta nevedie. A takto funguje každá jedna liečiteľka, či to už robí tak 
ako ja, alebo iným spôsobom. Mnohí sa ma pýtajú ako teda rozlíšiť, ktorá ma moc od Boha 
a ktorá od diabla. Jednoducho – ani jedna ľudová liečiteľka nemá moc od Boha. Ani jedna. Boh 
nedá takúto moc jednotlivcovi, aby bol pyšný, lebo každá ľudová liečiteľka ti povie – to ja som 
ťa uzdravila. To ja. Nie Ježiš ťa uzdravil. Jedna známa liečiteľka  povedala takto – tento dar 
liečiteľstva som dostala v kostole, keď sme spievali nejakú pieseň a naraz som pocítila silný 
prúd energie a tá ruka sa mi vystrela k nejakému chlapčekovi a ten hneď ozdravel. A v kostole 
dostala tento dar. Diabol robí aj takéto veci. Vidí to srdce človeka. Aj diabol môže byť v kostole, 
aj každý hriešny človek, čo možno nadáva aj satanista, príde tam. Čiže ona tento dar dostala 
v kostole a ďalej píše, ale tento dar som si musela ešte ďalej rozvíjať štúdiom čínskej medicíny, 
lebo Boh nedáva dokonalé dary. Čiže čože mi to Boh dal? Ja musím ešte pyramídky stavať, 
ešte s kyvadielkom robiť, mastičky vyrábať. Keby to mala od Boha, raz sme sa rozprávali a ja 
jej hovorím, ale vy nemáte tento dar od Boha, tak to urobte, ako apoštoli – v mene Ježiša Krista 
buď zdravý. A nepotrebujete na to tri domy, aby ste mali klientelu, aby ste mali zástupy ľudí. 
Lieči Boh, on uzdravuje, nie vy. A urobte to ako apoštoli, v Mene Ježiša Krista buď zdravý. 
A nepotrebujete tam pyramídky a odblokovanie a dobíjanie energiou a odoberanie zlej energie. 
Ako môže mať Kresťan zlú energiu? Veď predsa Boh, nás hneď zrána napĺňa svojou milosťou, 
keď sa modlím. A my sa môžeme tešiť a radovať po všetky dni nášho života. Sloboda, 
jednoduchosť. Nepotrebujeme objímať stromy, nabíjať sa jantárom a neviem akým kameňom, 
alebo nejakým talizmanom. Nič, to je všetko pohanstvo, to je všetko od Zlého. Nič, sloboda 
v Kristovi. Niekto povie, že sú liečiteľky, ktoré používajú bylinky. Sú také poznám aj také. Takže 
toto je dobré, lebo tam nerobí nič, iba mi dá bylinku. Zase pozor, ako to funguje s bylinkami. 
Keď si kúpite bylinku, pôjdete do lekárne, alebo si nazbierate na lúke. Toto nám dal Boh, majú 
mierne podporný charakter. Ale nie, že ja mám neviem akú ranu alebo otvorenú ranu, hnisavú, 
nádor, lekári mi nedokážu s tým pomôcť, ale ja si tam dám napríklad skorocel a už to mám 
vyliečené. Čiže majú mierny účinok. Lenže keď prídete za babou, ktorá robí mágiu, ona aby sa 
diabol zamaskoval, tak ja som mala uhlík, ona má bylinky, tiež zbierané za určitej noci, o určitej 
hodine.... A vtedy, keď vy si zoberiete bylinky od takejto ženy, a ona vám ešte povie, aby to 



lepšie fungovalo tak ešte sa tam namodlíme, premodlíme, umodlíme a ona zatiaľ urobí ten 
rituál. Nie je tam sloboda, čistota, jednoduchosť. A tieto bylinky sú už tie počarované bylinky, 
ktoré majú účinok. Podstatný je ten príchod a ten rituál. Jedna herečka na Slovenku povedala. 
Moja rodina vlastní recept na jeden krém, ktorý je dobrý, žiadne ženy v našej rodine nemajú 
vrásky. A tak raz prišla jedna nemecká firma a chcela odkúpiť tento recept  na ten krém. Ale 
ona hovorí, to nejde, lebo to je starý rodinný recept, ktorý sa dedí a ktorý sa pripravuje za splnu 
mesiaca, a určitým magickým postupom ...Chápete? Ešte aj mágia v takejto veci. Nič čo sa robí 
tak, že za splnu to musím nazbierať, počas svätojánskej noci a čo ja viem ešte kedy. Nič to je 
pohanstvo, my sme Kristovi, pre nás to padlo. Tam už nie je stred, alebo v pravo, alebo v ľavo. 
Ak som uveril v Kristovi, tak všetky tieto veci musím zanechať. Mnoho ľudí hovorí, ale však ja 
sa modlím a Boh mi nepomáha. Ale ako môže? Je žiarlivým Bohom. Veľmi sa mi páči to slovo 
z Biblie. Nebude sa deliť. To je ako v manželstve. No nebude sa manžel deliť s inými so svojou 
manželkou. To je novodobé pohanstvo. Tých desať viet, čo viem sú veľmi smiešne vety, ja ich 
nemôžem zabudnúť, ale nepoužívam ich. Skúste si každý doma prečítať List Jakubov, tam Boh 
hovorí, čo máme robiť, keď sme chorí. Tí ktorí toto robili, alebo boli za takýmito ľuďmi toto 
musia vyznať ako hriech, ísť za  farárom, zrieknuť sa toho. Lebo to je proti prvému Božiemu 
príkazu. Oľutovať, vyplakať doslova, lebo je to veľký hriech a prestane to platiť. Potom sú ďalej 
modlitby za oslobodenie, ktoré už robí kňaz. Toto, čo som robila ja, že som sa upísala diablovi 
a robila toto, je už iné, tam bol aj potrebný exorcizmus. To ako dieťa, keď povie, mama, ty už 
nie si dobrá mama, idem za inou, tá pečie lepšie koláče. A odídem. A mama čo môže, slzy 
v očiach. A potom si uvedomím, že veď moja mama je predsa len moja mama a vrátim sa. 
A poviem mama, už som tu. Tak aspoň poviem, mama, je mi to strašne ľúto, ty si moja 
najlepšia mama. To je tá ľútosť. Zatvor sa tri dni do izby, obrazne povedané,  vyplač to pred 
Bohom, vyznaj to a prestane to platiť. Lebo Boh je väčší. Je väčší ako diabol. Boh je Stvoriteľ, 
diabol je stvorenie. Treba to vyznať. Ja môžem robiť neviem aké duchovné úkony, ale nikam 
nenapredujem. Potom ma už dostal, tak ma nechá, nech si už robím, čo chcem. U mňa to bolo 
takto, každý, kto slúži diablovi, slúži totálnemu zlu. To nie je tak, že ja ti slúžim, tak ty sa mi za 
to odvďač. Áno, odmení sa, jeho odmena je peklo. A už za života svojich služobníkov ničí. 
Mnoho takýchto ľudí skončilo na psychiatrii, alebo mnohí spáchali samovraždy. To je jeho 
odmena pre tých, ktorí sú mi akože bližší. On si nájde iných, raz - dva si nájde iných. U mňa to 
tiež tak bolo, že raz som sa v noci zobudila a počujem hlas – načo žiješ. Vtedy som v sebe 
pocítila totálne prázdno, úplný strach. Budím muža, načo žijem. A on mi hovorí, čo chceš ešte 
modré z neba, čo ešte chceš, veď máš všetko. Ja som to nevedela pomenovať. Len, že načo 
žijem. Choď, vyskoč z okna. A ráno som sa zobudila a nič, všetko dobré, až prišla chvíľa, že 
prišiel za mnou niekto so svedectvom. Povedal mi, však ty vieš, že existuje duchovný život, ale 
existuje aj Ježiš Kristus a On je mocnejší, že je aj to druhé. Ja som o Ňom nepočula. Moji 
rodičia boli pokrstení ateisti, nepraktikovali vieru. A ja som sa Ho chytila. A tá sloboda, čo som 
vtedy cítila a naraz som bola plná Kristovej moci. Toto vidieť a zažiť, tú moc ako diabol musel 
odísť. Tomu, komu som slúžila roky a on bol zrazu ustráchaný a musel ísť preč, keď som 
vyhlásila, že Ježiš Kristus je mojím Pánom. Toto vidieť a toto zažiť, nech potom niekto povie 
neexistuje Boh, neexistuje diabol alebo sú to rozprávky starej matere alebo neviem čo. Nikdy 
som nebola vo väčšej realite ako v tej chvíli. Keď som pri kňazovi povedala Ježiš Kristus je 
mojím Pánom a diablovi už slúžiť nebudem. A vtedy som bola plná Kristovej moci. Preto možno 
moja radikálnosť vy týchto veciach, lebo som to zažila, je to tak. Funguje to. Kopu ľudí hovorí, 
ale však tá mágia funguje. Ja viem, že to funguje. Ale my máme skúmať. Aj moja babka, síce 
sa stále modlila ruženec, mala v sebe veľkú nenávisť. Lebo sa nedá slúžiť dvom pánom. Čiže 
keď aj zomierala, zriekala sa pred kňazom, urobila to pred smrťou, neviem už na koľko bola pri 



zmysloch, keď sa toho zriekala, ale veľmi ťažko zomierala. Stalo sa to, že moja mama ani 
nechcela vojsť do tej izby, keď zomierala. Lebo tam boli záclony strhnuté, perina potrhaná, 
porozhadzovaná, stále diabol ešte bojoval o tú svoju služobníčku. Tam je hlavne vidieť, že 
chýba to ovocie Ducha Svätého pri týchto ľuďoch – pokoj, láska, miernosť, pokora, múdrosť.. a 
u mojej babky to vidieť nebolo.. Keď som aj inej pani liečiteľke povedala, v mene Ježiša Krista 
sa zriekni tohto daru. Ak je to od Boha, tak vám ostane, ak nie je, tak ho už nebudete mať. 
Nechcela to povedať, bála sa. Lebo tam je -  to JA, to JA som úspešná, to JA mám túto moc, to 
JA som niečo viac. Nebola si totižto istá od koho má túto moc. Malé deti dostávajú takéto dary 
pri čítaní Harryho Pottera. Harry Potter to je satanistická biblia pre deti. My sme za to 
zodpovední, čo im dávame do rúk. A v Košiciach mi deti rozprávali ako sa im lampa mení ne 
nejakého škriatka, ako majú jasnovidecké schopnosti....Diabol si vychováva svoju generáciu 
cez Harryho Pottera, autorka knihy sa tým ani netají. Sama hovorí, že počula hlas, ktorý jej 
povedal názov knihy, tému, knihy, dej. Sama sa často krát vysmieva z Ježiša Krista. To nie je 
maličkosť. Diabol si vychováva celú generáciu veštcov, liečiteľov, jasnovidcov. Tak ako tá pani, 
keď dostala tento dar v kostole, hneď mala utekať ku krížu, kľaknúť si pod neho a povedať: „ 
Bože ak to nie je od teba, tak tento dar nechcem, vezmi ho preč.“ A bolo by to preč. 
Neskúmame. Hneď je tam ten pocit, JA som niečo viac. Tak ako Harry Potter, ten kto niečo má, 
je niečo viac. Jeden...tiež je v telke hovorí o geopatogénnych zónach, že vedeckou metódou 
zistí horoskop na niekoľko mesiacov. A tiež sme sa bavili na túto tému a hovorím mu, ale 
v Biblii v Deuteronómiu je napísané : „Nebudeš sa pýtať hviezd.“ To sú tie horoskopy. Dúfam, 
že nikto nečíta horoskopy. Veď čítať horoskop, to je proti prvému Božiemu príkazu. To je jedno 
ako som to urobil či zo srandy, alebo vážne, či zo zvedavosti. Hovorím tým nie Bohu. Nebudeš 
sa pýtať hviezd, Ja ti to zakazujem, to nám hovorí Boh. To, že on povie, je tam počítač, je tam 
vedecká metóda, je tam to a to. Ja mu hovorím: „A teda ako to robíte?“ Pozriete na hviezdu, 
zadáte číslo do počítača a už to je? A on mi povedal túto vetu : „ Ale však vy viete ako to robím. 
Vy to viete ako, vy viete, že mi to niekto hovorí.“ Takže nedajme sa pomýliť, že existuje nejaká 
vedecká metóda v tomto. Alebo Silvova metóda a reiki. To je všetko súčasťou liečiteľstva. Tak 
ako kedysi boli čarodejnice a bosorky, tak sú dnes lektorky a inštruktorky. Doba pokročila, tak 
aj diabol sa modernizuje. Teraz je lektorka Silvovej metódy. Začne pekne, začne o Bohu... 
Však nás musí najskôr  zmiasť. Diabol tiež nepríde a nepovie, buúú, ja som diabol, traste sa. 
Lebo by sme si to rozmysleli a povedali nejdem...  
Otázka – poznám jednu pani, ktorá bola za ľudovou liečiteľkou, ale je teraz je v takom 

stave, že ani nedokáže čítať Bibliu, nedokáže sa modliť.. 
Poznám takéto stavy, je to ako keby úplné odklonenie sa od tohto duchovna, na psychiku to ide 
potom, sú všelijaké sklony - samovražedné a podobne...To je List Jakubov, skúste si doma 
potom prečítať List Jakubov, čo Boh hovorí, čo máme robiť, ak sme chorí. Je jasné, že je 
potrebné vyznať tento hriech, modliť sa, ísť za svojim farárom alebo iným duchovným vodcom. 
Čiže ona toto musí Bohu vyznať ako hriech ako hriech proti prvému Božiemu prikázaniu, 
generálna svätá spoveď. Čiže dokonalá ľútosť, vyznať to svojmu kňazovi, oľutovať, vyplakať 
doslova, lebo je to veľké previnenie a prestane to platiť. Každé takéto veľké uzdravenie 
prestáva vtedy platiť ak človek tento hriech odovzdá Bohu. Je to úplne, jednoduché, ľahké, len 
človek to musí urobiť. Potom sú ďalej rozličné modlitby za oslobodenie, ktoré robí tiež kňaz, to 
je už ľahšia forma. Čiže každý, kto takéto niečo robil alebo tam bol, vyznať to ako hriech, aby 
už diabol na mňa nemal moc. Lebo ináč si na mňa stále nárokuje. Napríklad môj otec,  bol 
neveriaci. V 50- tke dostal infarkt, porážku, ostal ochrnutý na celú ľavú stranu. Zavolal si nás 
lekár a povedal nám, dobre, mesiac života. A stalo sa to, že raz mi mamka volá a hovorí, poď, 
poď rýchlo, niečo sa stalo. Prídem a čo sa stalo – môj otec ústa narovnané, ruka narovnaná 



a aj noha a kričí a Boh existuje a Boh existuje a som zdravý. Vau, bolo to úžasné a v jednej 
chvíli. A zrazu obrovská sila. A vtedy, pristúpil k mame, ona mala problémy s chrbticou a tá 
energia, iste ste už počuli ako sa s tými energiami narába. A zrazu bez dotyku a chrbtica bola 
v pohode. A zrazu magnetizmus a žehličky a lyžičky. Proste, bolo to neuveriteľné, zázrak. Ja 
som vtedy ešte tiež bola v čiernej mágii, tak si hovorím dobre, ďalší liečiteľ v rodine, ktorý lieči 
energiou. A tak to šlo 10 rokov. A preto som to navodila, lebo to je o tom Ovocí Ducha svätého. 
Po čase začal mať nervy, stále len nervy. Potom som sa obrátila. Hovorím mu, videla som 
z môjho života diabla odchádzať, nato sa aj moja dcéra obrátila, keď už bola pred vstupom do 
satanizmu. A zrazu my dve sme už boli iné, bol tam iný Duch. A on nám začal hovoriť – choďte 
preč, ja vás zabijem! A podobne. Nakoniec vyšlo z toho, že to jeho uzdravenie, sa maskoval, 
že to bol Boh a on ich poslal, my sme to nevnímali a tak sme sa ho pýtali -  čo poslal. On hovorí 
– mimozemšťania. Opisoval ich do bodky. Aké gule, aké farby... Čiže oni prišli a dali otcovi túto 
moc uzdravovať. Ovocie sa prejavilo. Pokým som bola na jeho úrovni a som tiež liečila, všetko 
bolo dobré. Ale keď som sa obrátila vo viere, tak nám začal nadávať, že nás zabije. A hovoril 
nám, že má taký príkaz, telepaticky dostával príkazy. Určite ste už o tom aj čítali, čo má robiť 
ako má robiť. A teraz čo, ako vedela som, čo je za tým, ale ako mu pomôcť? Boh nám dal 
slobodnú vôľu. A aj môj otec mal právo rozhodnúť sa ako chcel. Čo sme mohli robiť? Modliť sa, 
tak sme sa za to modlili. Aby dal súhlas modlitbe za oslobodenie, kde už musí prísť autorita 
kňaza. Ale toto musí povedať on sám a musí to chcieť. Takže neviem ako by to šlo ďalej to 
ovocie jeho ducha, lebo to bolo strašné, veľká nervozita. Čiže niečo sa dialo, nejaké 
schopnosti, ale ovocie bolo iného ducha, aj keď až po 10-tich rokoch sa prejavilo na ňom, keď 
som sa obrátila vo viere. Nakoniec sa stalo to, že po pol roku modlitieb mojej dcéry, môj otec 
povedal sám, robte už so mnou niečo, robte niečo, ja nechám všetko na vás, všetko urobím. 
A čo sa stalo, prišli sme za kňazom, je to autorita, Ježiš dal veľkú moc svojim kňazom. A kňaz 
hovorí tichým hlasom, nie ako to vidíte vo filmoch – ufo, zlý diabol, ktorý sa maskuješ za ufo, 
v mene Ježiša Krista von. A v tej chvíli, to už bolo ako vo filme, zaťaté päste, zmenená tvár, 
keď diabol v mene autority, Ježiša Krista, dostal príkaz môjho otca opustiť. Ale otec tam išiel 
a chcel. Chcel sa toho zrieknuť. A kňaz hovorí : „ Prijímaš Ježiša Krista do svojho života?“ A on 
hovorí - áno, áno, áno. A potom vystrel ruky, to je moment na ktorý nikdy nezabudnem a hovorí 
: „Spása prichádza. Spása prichádza,“ Ježiš Kristus vtedy prišiel osobne do jeho života, lebo 
chcel jeho spásu a diabol odišiel. A otec mal zmenený výraz, zmenené oči a začal vykrikovať 
a skákať a objímať nás  a hovorí nám a prečo ste mi to nepovedali, prečo? A ja sa ho pýtam - 
čo oci? A on hovorí – v mene Ježiša Krista. Keby mu to sám povedal na začiatku, keď prišli tí 
zelení, ja nehovorím, že nie sú mimozemšťania, to ja neviem, ale určite neprídu za mojím 
otcom a dajú mu takúto schopnosti. To je vec, ktorá nie je potrebná pre moju spásu, vedieť či 
existujú mimozemšťania. Ak sú, tak sa tiež skláňajú pred jediným Bohom a žijú svoj život a my 
musíme žiť svoj život a starať sa o spásu svojej duše. Aj to čo sa deje, kruhy v obilí 
a znásilňovanie a únosy ľudí a schopnosti liečiteľské a jasnovidecké, toto nie. To je znovu 
diabol, ktorý sa zamaskuje, aby nás zmiatol. To ako otec, keď bol chorý a neveriaci. Jednak 
a začal listovať časopisy o tom ( o ufo), lebo to vtedy letelo. A prichádzali za ním dajakí čudní 
ľudia a nosili mu časopisy a on ich začal listovať. Diabol nepozná naše myšlienky, ale pozná 
naše skutky. A vtedy nastupuje to, že môže útočiť aj skrze takéto veci. A naraz proste prišli 
mimozemšťania. Ale otec, keby povedal v Mene Ježiša Krista ja neprijímam takéto dary, ja 
nechcem mať nič s tým spoločné, toto nie je Kristus, tak by to bolo skončilo. Skončilo. Tak ako 
som vtedy tej pani liečiteľke povedala, ale veď sa postavte pred kríž a povedzte v mene Ježiša 
Krista sa zriekam tohto daru. Ak je to od Boha, tak vám ostane. Ak je to od diabla, tak to 
zmizne. Nechcela to urobiť, bála sa. Lebo tam zase bolo to JA – tá MOJA moc, to JA som 



úspešná, to JA som známa, to MŇA majú všetci radi, to JA som hento, to JA som tamto...A 
prečo sa bála? Lebo si nebola istá od koho to má. Ako tá, čo hovorila, že v kostole dostala 
tento dar, hneď si mala kľaknúť pod kríž a povedať : „Bože ak to nie je od Teba, ja to nechcem, 
zober mi to.“ A bolo by to preč. Neskúmame. Neviem, naraz sme možno pyšní, hrdí, že ja som 
niečo viac. Jeden starozákonný prorok povedal takúto vetu : „ Nauč sa Izrael príkazy života. 
Nauč sa, kde je múdrosť, kde je sila, kde je rozumnosť.“ 3 veci, kde je múdrosť – Biblia je 
múdrosť, ja so svojou múdrosťou nepochodím. Nauč sa kde je sila a kde je rozumnosť. 
Rozumnosť, kto je rozumný? A Boh pozerá z neba na synov ľudských a skúma či je niekto 
rozumný a hľadá Boha. To nič, že ja niekedy idem oblúkom. A sila, kde je sila? V mojej 
slabosti. Až keď som povedala Ježišovi, o, Ježiš, Ty si to dokázal. A On vtedy príde pri každej 
príležitosti. Keď poviem ja som slabá, ja nie som nič, vtedy som plná moci Kristovej. Je jedno či 
si pôjdem dať 3 plastiky, alebo budem mať milión, to Boh je moja sila, moja spása. A vtedy 
chodia za mnou mnohí, mnohé, ktorí ešte robia tieto veci a chcú mi ublížiť cez čiernu mágiu. 
A prídu a urobia tento rituál, každý aký ovláda. A ja hovorím : Nič?! A ona odpovie – nič. 
A prečo nič? Lebo môj Boh je väčší ako ten, ktorému slúžiš ty. Boh, to je tá moja sila. Jeden 
mladý chalan za mnou prišiel, mal 17 rokov, a taký skormútený mi hovorí : „Tetuška, naučte ma 
bielu mágiu, ja chcem ľuďom pomáhať.“ A ja mu hovorím, chlapče to čo ty hovoríš, celý čas 
som mu vysvetľovala aké to je nebezpečné a vôbec nič nechápal. A stále sa držal na bunde. 
A tak som sa ho opýtala : „ Čoho sa tam stále držíš?“ A on mi povedal, že to má talizman, od 
jednej pani, ktorá je taká že -  bosorka v Košiciach. A hovorí mi,  že ona mi dala talizman a on 
ma ochráni a očistí mi aury a všetko možné. Tak som sa ho opýtala koľko dal za ten talizman. 
Odpovedal mi, že 5000 eur. Tak mu hovorím-  „A ja ti dávam Krista zadarmo, prečo sa ho 
nechytneš ?“. Keby sme vedeli, že niekde takáto ochrana je, že zlo človeku neublíži, koľko by 
sme dali? Niekto možno aj všetko, čo má. A pritom Ježiš Kristus je tu zadarmo. Len treba 
dôverovať. Minule mi volala jedna známa a hovorí mi, ležím na zemi, práve som prešla po 
porobenom, čo mám robiť? No tak lež a ďalej tam ujúkaj. Ako ti môže niekto porobiť? Keď 
tvrdíš, že miluješ Ježiša, žiješ tak, dodržuješ desatoro ako ti môže niekto porobiť/počarovať!? 
Diabol nikdy nie je väčší ako Kristus. Ako teraz za mnou chodia. Mne nemôžu porobiť/ 
počarovať. Nemôžu. Keď Ježiš je v mojom srdci. Keď ja Ho dobrovoľne zo svojho života 
nevyženiem, tak nikto mi nemôže počarovať / porobiť. Tak jej hovorím, však povedz, že Ježiš je 
tvoj Pán a je mocnejší ako ten človek, čo ti tam hodil to porobenisko . Ježiš Kristus to jasne 
hovorí, ale ten, ktorý je vo vašom srdci je väčší ako ten, ktorý je vo svete. A je to tak, je to 
realita. To je tá dôvera, že je Bohu dôverujem, On je mocnejší. Alebo že je mi z očí ( keď ma 
niekto uriekne pohľadom)? Čiže, čo to znamená? Že nejaký človek, má taký pohľad, že mi 
dokáže ublížiť a je mi zle, čo si mnohí idú rýchlo urobiť  – uhlíky alebo zápalky, alebo 
postrúhať, alebo ešte čo?! Čistec uvariť, alebo vodu prevariť, pretrieť sa tričkom z druhej strany 
a čo ja viem čo ešte ľudia robia. Čiže čo tým chcem povedať? Ak je ti z očí (keď ťa niekto 
uriekne pohľadom), skúmať svoj vzťah s Bohom. Je to merítko tvojho vzťahu s Bohom. 
Znamená to, že nežiješ s Ním. Ak nejaký človek, ktorý má alebo ktorý je spriaznený s diablom ti 
môže ublížiť. To nie je možné. To znamená, že skúmaj svoj vzťah s Bohom. Znamená to, že 
Boh je naraz taký slabý? Ten, ktorý zomrel a premohol diabla a vstal z mŕtvych naraz nemá 
moc chrániť svoje deti? To je smiešne. To je naša nedôvera Bohu, že dáme diablovi tú moc, 
ktorú má. Ak zapochybujeme. Ak je mi z očí (uriekne ma) to znamená, že ja mám nejaký ťažký 
hriech. Ja ten hriech môžem niekedy vyznať, ale čo mnohí urobia v tej chvíli? Idú a urobia si 
ešte ďalší rituál. A vtedy si ešte navalím ďalší ťažký hriech. Čiže, ja som si namiesto toho varila 
vody, uhlíky alebo čistec a neviem čo ešte sa robí, zase môžem robiť neviem aké kresťanské 
úkony potom, týmto som Bohu povedala – nie. Ja ti Bože neverím, že to ty ma ochrániš pred 



tým človekom, mňa ochráni, uhlík, prevarená voda alebo čistec, to tá zápalka, to tie zariekacie 
slová, ten rituál. Toto ma zachráni – pohanstvo a ešte raz pohanstvo. Diabol vyháňa diabla 
a sa rehoce, lebo nás dostal. Smiešnym spôsobom nás dostal. Lebo my ani niekedy nevieme, 
komu sme uverili. Ak vieme komu sme uverili, tak žiadne pohanstvo pre nás už neplatí. Alebo 
narodí sa dieťa. Aj ja som to robila. Lebo to bolo normálne. Košieľka naopak, červená mašlička 
na ruku a čo ešte sa robí? Proste tieto veci, aby niekto neprišiel a mu nebolo zase z očí 
(neuriekol ho). Skôr ako som svoje deti dala pokrstiť, tak som ich týmto zasvätila diablovi. To je 
zasvätenie detí diablovi. Alebo nemôžem ísť vonku s kočiarikom, kým nebude pokrstené lebo 
...Lebo čo? Príde diabol a ukradne ho z kočiarika? Ja som matka, ja som rodič, ja mu dám 
krížik, vyhlásim, že patrí Ježišovi a bude chránený. Lebo ja za neho zodpovedám. Zažila som 
veľa vecí, to by sme tu boli dlho, ale vtedy, keď som sa zriekla zla vo svojom živote a naplno 
nastúpil Ježiš Kristus, tak sa mi začali odvtedy diať také pekné veci. Že často krát uvidím 
obraz, alebo pocítim slová v srdci. A raz mi Boh vysvetľoval takéto veci o týchto deťoch, keď 
sme už pri tom. Ako rešpektuje rodičov. Dieťatko bolo v mamkinom brušku a Boh ho chránil. 
Potom sa narodilo a roztiahol ruky a hovorí – takto som to zariadil. Takto. Teraz sú rodičia za 
neho zodpovední. Oni mu majú dať vieru, oni ho majú viesť, oni ho majú poúčať. Takúto 
dôveru dal rodičom. Ako sa rodič rozhodne, tak sa deje. A keď ho rodič najprv opľuje a dá mu 
červenú mašličku a toto. A potom sa čudujeme, často sa stretáme s tým, že majú nejaké vidiny, 
choroby, neskôr pijú alkohol, drogujú, nemajú záujem o Boha.. To je všetko to. A my sme za to 
zodpovední. Len preto, že najprv urobíme pohanský rituál. A pohanstvo je to, čo funguje 
s diablom. Funguje. Ako veštice. Diabol pozná minulosť, pozná prítomnosť, ale nepozná 
budúcnosť, iba z časti, lebo je inteligentný a dokáže si niektoré veci vydedukovať. Čiže čo sa 
stane? Začne mi hovoriť najskôr minulosť, vtedy a vtedy si si zlomila nohu a my sme paf, áno 
tak sa to stalo. Ako to len môže vedieť? No ako?! Kto jej to povedal, Boh alebo diabol? Potom 
začne hovoriť prítomnosť – a teraz prežívate krízu v manželstve alebo ja neviem čo. Áno, lebo 
pozná prítomnosť, však je duchovná bytosť. Potom začne hovoriť budúcnosť a čo sa stane? 
My sme príchodom ku veštici odmietli Boží plán, ktorý má s nami s každým jedným. Ja by som 
ani takého boha nechcela, ktorý by moju budúcnosť zjavil inej osobe. Však ja som Jeho dieťa, 
nech to Boh povie mne. Prečo ja musím ísť za nejakou vešticou aby mi to povedala. A akú 
slobodu mám a ako ma miluje, keď o mne hovorí niekomu inému. Chápete? Čiže to nie je od 
Boha. A teraz naskočí budúcnosť. A začne mi hovoriť, vtedy a vtedy sa rozvediete a toto 
a tamto. A my sme celí paf, lebo to funguje. No funguje to. Ale prijali sme diablov plán. Mám 
s tým osobnú skúsenosť. Ako náhle sa zrieknete tohto a poviete nie ja neprijímam v mene 
Ježiša Krista, neprijímam tento diablov plán od veštice ktorý má pre môj život, všetko vám 
prestane platiť a znovu nastupuje Boží plán. Lenže my sme si už dovtedy pokafrali ten život 
trošku, no tak to je už to naše. V Skutkoch Apoštolov je jedna kapitola a tá hovorí – neviem 
presne, ten význam. Sk,16,16, že sme sa znovu išli modliť a bola tam dievčina, ktorá mala 
vešteckého ducha a kričala za nami tieto slová – títo muži sú služobníci najvyššieho Boha, 
ktorý vám prišiel zvestovať spásu. A keď to robila mnoho dní, Pavla to dohnevalo, otočil sa 
a povedal – v mene Ježiša Krista, odíď z nej. A do hodiny zlý duch odišiel. Ako vedel rozlíšiť? 
Ona hovorila predsa pravdu. Však diabol vedel, že apoštoli sú tí, ktorí prišli zvestovať spásu 
a že Ježiš Kristus vás spasí. Vie, nedajme sa ohúriť, že diabol pozná pravdu. To je normálne. 
Len nám nie je súdené poznať budúcnosť a tieto veci. Nie. Boh veľmi tvrdo tieto veci hovorí 
v Starom Zákone.  To keby sa teraz tu postavil a tu povedal, ukameňujte týchto ľudí, tak to je. 
Tých, ktorí veštia, aj tých, chodia za takýmito ľuďmi. Chápete ako to Bohu vadí a aké je to 
dôležité? Je to hriech proti nemu. Teraz prečítať horoskop, to je, dúfam, že nikoho teraz 
nepobúrim, teraz to poviem, tak aj keď je to pritiahnuté za vlasy, ťažší hriech ako nikoho zabiť. 



Prečítanie horoskopu znamená povedať Bohu, neverím Ti. Je to hriech proti Bohu. Zabiť 
človeka, je hriech proti človeku. Ja nehovorím, že to nie je hriech, to nie.  
Otázka : rád by som sa Vás opýtal aký je váš názor na prútikárstvo, na podprahové 
učenie sa jazykov- deti sa tak teraz učia angličtinu a vyvolávanie duchov zomrelých. 

Ďakujem.  
Vyvolávanie zomrelých – Deduteronómiu  si stačí prečítať, tam nie je čo riešiť, doma si to 
môžete nalistovať, poznáte to. Nebudeš sa pýtať mŕtvych, doslova je to tam. Jedna pani, keď 
som sa jej opýtala ako dostala túto schopnosť hovorí – boli sme malé deti a pásli sme ovce 
a začali sme zo srandy vyvolávať duchov. A hovorí – ku nikomu nič, ale ku mne prišiel nejaký 
duch a od vtedy som jasnovidka. Ale tie počiatky boli tam. Aj keď sa vám zjaví váš dedo, alebo 
vaša babka, to nie je váš dedo ani vaša babka. Tí majú iné starosti. Alebo chvália Boha v nebi, 
alebo sú v očistci, alebo v pekle. Chápete? Zlý si berie podoby, tak ako si berie podoby ufo, tak 
si berie podoby našich blízkych, lebo to je taká naša citovka. Keď príde moja mamka zomrelá 
a povie mi čo mám robiť a ja uverím všetkému, čo mi povie, že mám robiť. Keď to Boh zakázal 
v Biblii, nebudem sa rozprávať so zomrelými. A prútikárstvo, to je jednoznačné. V kine 
Samuelovej sa mi aj toto páči, neposlušnosť je ako hriech čarodejníctva a svojvoľnosť ako 
modlárstvo. Čiže ešte aj takéto veci Boh prirovnáva k tomu, keď my sme neposlušní určitým 
veciam a robíme si svojvoľne, čo sa nemá. Prútikárstvo to vôbec nie. Raz som čítala jednu 
knihu, kde si jeden kňaz zavolal prútikárov a povedal im  - a teraz vyhláste v mene Ježiša 
Krista sa zriekame týchto schopností - a 200 prútikárov stratilo túto schopnosť. Aj my máme 
takýto problém, že bývame na kopci a manžel chcel tiež zavolať prútikára, nech nám nájde 
vodu. Tak mu hovorím : „ Tak ja chodím kade- tade hovorím aké sú takéto veci nebezpečné 
a ty ho chceš zavolať.“ A manžel mi hovorí, že však to nevadí, to je magnetizmus a neviem čo.  
A prišli sme domov a zapli sme televízor a tam bola relácia – náhodne. A tam bol jeden 
odborník, ktorý hovoril, viete čo, ja tomu nerozumiem, funguje to, ale nemá to žiaden vedecký 
podklad, ale funguje to. Čiže žiaden magnetizmus. A ako ste našli tú vodu teda? (opýtal sa 
jeden z publika) Nemáme ju doteraz. Mám 2 dcéry, to je zase ďalšia kapitola. Poviem vám 
o svojich dcérach ako nastalo obrátenie u nich. Mám zaťa, ktorý bol zen budhista. Robil to 
najtvrdšie bojové umenie, školil ľudí, učil ľudí zabíjať, doslova. Ešte nebol mojím zaťom vtedy. 
A čo sa stalo? Tá najmladšia v 16- tich, keď som jej ešte ja dala peniaze, aby si nakúpila čierne 
oblečenie a už bola pred vstupom slúžiť satanistické omše v Poprade. Proste ako som ja žila, 
tam bolo to ovocie vidieť, tak žila aj celá moja rodina a aj moje deti. A moja staršia dcéra ako mi 
tvrdila, že v 18-tich je ešte panna, prišla mi v 19- tich povedať, že je tehotná, ale nechce sa 
vydávať. Čiže jedna satanizmus a druhá ostala slobodná matka. A ja som sa medzitým obrátila 
a nastúpili u mňa modlitby matky a všetko možné a stalo sa čo. Mladšia dcéra teraz študuje 
teológiu v Košiciach a tá strašia dcéra veľmi sa obrátila, uverila, vyznala ten hriech. Je to 
viditeľný hriech, lebo ľudia to vidia a posudzujú- aha, ty si slobodná matka. Ale nikto už nevidí 
do jej srdca, že sa obrátila, oľutovala to už a vyznala. A teraz Danielko mal 5 rokov a stalo sa 
to, že ona stretla chalana. To bol ten majster bojového umenia zen budhista. Ona čerstvo 
obrátená, veriaca a on slobodný, primeraný vek, primerané peniaze, šialene ju miluje aj 
s deckom, čo predsa nie je až také časté. A teraz čo? Len je zen budhista. Len aké budem mať 
teraz také manželstvo. Boh mi požehná takéto manželstvo? Teraz čo s tým? On jej hovoril, ja 
ťa budem rešpektovať, ty si aj tak deti vychovávaj, ja budem svoje a ty si svoje. A moja dcéra 
čo mala robiť? Skúste sa vžiť do jej pozície. Všetko super, len jej hovorí – ale vieš tvoj Boh, to 
sa nedá. Vtedy som prišla aj za mužom a mu hovorím tiež – modli sa. Ako je aj v Biblii písané 
v jednej stati – starosť o dcéru, nech ti odoberá všetok spánok, modli sa. A on sa modlil. 
A dcéra prišla domov, bola v kostole a tam začala plakať a hovorí – Bože nie, ja budem celý 



život sama s deckom, Ty mi pomôžeš, ale ja nie, neurobím to, neprestúpim Tvoj zákon. A tomu 
chlapcovi povedala – koniec. Ale plakala, lebo ju to veľmi bolelo, len ja viem, čo všetko 
prežívala, ako plakala a ako ho milovala, ale povedala mu, že nie. A ďalej sme sa modlili, aby 
Boh niečo urobil, aby konal – však je Boh. A po troch týždňoch prišiel ten chalan a hovorí – Ja 
som sa prechádzal, ja som to nechápal, však ja som tolerantný, ja som sa prechádzal večer 
a zrazu som v srdci pocítil nejaký hlas – hľadaj Mňa, ja som Ježiš. A ja už poznám toho vášho 
Boha, o ktorom tak hovoríte a pre ktorého toto všetko robíte. Do roka, bol pokrstený, birmovka 
u nás prijal sviatostné manželstvo, je taký veriaci, radikálny. Lebo vie, komu uveril. A on mi 
dosvedčoval ako sa bojové umenie napája na energiu, ako dychovým cvičením sa napája. 
Žiadne bojové umenie, to nie je cvičenie, tam je stále práca s energiou stou  inou. Toto vidieť. 
Ale najprv to muselo prísť od dcéry. Keď povedala môj Boh je prvý, nie moje šťastie, moja vôľa, 
ale tá Božia vôľa. A Boh konal.  
Otázky z publika ohľadne Silvovej metódy. 
Inak zakladateľkou Silvovej metódy je jedna pani..., ktorá to doniesla z Ameriky.  A to ako som 
už spomínala, my sme boli bosorky, ona je teraz lektorka. Darmo, že začne hovoriť o hladinách 
Alfa, tam je manipulovanie s ľuďmi. Mám ďalšieho kamaráta, ktorý je tiež veľmi mediálne 
známy v telke, ktorého nebudem menovať a dal sa veľmi na túto Silvovu metódu. A teraz sa mu 
stalo toto – super putoval, astrálne svety a neviem ešte čo, vymazával telefónne účty. 
Manipuloval s ľuďmi tak, že mi povedal, pozri, teraz táto kolegyňa pôjde 5x na WC v priebehu 
piatich minút. A šla ako pajáček. A toto je od Boha? Keď niekto s vami takto manipuluje? Toto 
je mágia, toto je to, čo ja dokážem robiť s ľuďmi čo chcem. A začnem. Až sa stalo jedného dňa, 
že prišiel za mnou a mi hovorí – aj už viem, kto je Boh. A tak sa ho pýtam kto? A on mi 
odpovedal – ja. Tak ho to až vynieslo. Teraz sú to aj napríklad montessori. Už s deťmi v škôlke 
manipulujú, že ich dostanú do hladiny alfa. Ja keď som chcela dať Danielka, vnuka do škôlky, 
obehala som všetky škôlky, našla som iba 2 škôlky, ktoré sú katolícke. Ostané sú všetko 
zdravé škôlky. Čo to je zdravá škôlka. A potom náhodne som sa v autobuse zoznámila 
s jednou pani, ktorá schvaľovala tento projekt. Inač silne veriaca a hovorí- ale my sme im 
zakázali, týmto montessorom, aby ich učili jesť ryžu s paličkami  a podobné veci. A ja jej 
hovorím, toto ste im mali povoliť a to druhé, čo tam robíte ste im mali zakázať. Raz za čas príde 
nejaká pani lektorka a vyvedie detičky na dvor, malé deti a hovorí im – a teraz detičky, teraz 
zdvihnite rúčky a napojíme sa na energiu. A tam s nimi manipuluje. My rodičia musíme byť 
múdry a skúmať aj takéto veci, čo sa tam deje, lebo diabol sa vsunie všade. Tie deti sú 
bezbranné a na obed zaspávajú a púšťajú im relaxačnú hudbu. Relaxačnú hudbu New Age, 
kde je šum potôčika a ja neviem čo ešte. Zase zásterka, sú tam tie kliatby a všetky tieto veci 
nahrané. Hudba New Age to je proti kresťanstvu, že je to relaxačné, pritom počúvajú kliatby.  
Otázka : Ako sú tam nahrané tieto kliatby? 

No to je technické. Jedna pani riaditeľka mi hovorila, boli sme na zaškolení tejto hudby. A tak 
sa jej pýtam, prečo na zaškolení tejto hudby, čo treba na nejakej kazete zaškoliť. A teraz 
hovorí, že 2 učiteľky tam odpadli, lebo im prišlo zle z tejto hudby. Ako to funguje? Mám doma 
papierik a ja sním doma urobím rituál a potom vám ho ponúknem, čokoládka by bola lepšia, 
alebo nejaké vajíčko. Vy si to zoberiete a čo sa stane? Ak vo vašom srdci nie je Boh, stane sa 
vám to, čo som ja urobila rituálne. Napríklad by mi vadilo, že máte dobrého manžela, alebo že 
ste pekná, dokáže sa siahnuť aj na život. Natáča sa tu, tak by som vám povedala niečo veľmi 
vážne, týka sa to trestnej činnosti, ktorú som s tým až dokázala robiť. A vy poviete, čokoládka, 
papierik ale -  rituál a stane sa tak ako chcem ja, ak vo vašom srdci nie je Boh( ak sa nesnažíte 
žiť podľa desatora). Ja teraz s tými znalosťami čo mám by som sa musela utekať schovať 
neviem kde, ak by som teraz nebola veriaca, lebo ublížiť sa dá už všade. Ja nemôžem žiť tak, 



že dobre, tak ja mám nejaké hriechy, oľutujem  to keď budem stará, teraz chcem žiť svojím 
životom, ale pozor, za ten čas môže so mnou hocikto cez toto manipulovať. Aj takým smiešnym 
papierikom, ale predtým som urobila rituál. Ak ja žijem tak ako mám s Bohom, snažím sa 
dodržiavať Desatoro, nič sa mi nestane. Ale ak nie, ste v mojej moci a ja s vami manipulujem 
ako ja chcem. Po Košiciach chodia ľudia a robia zle dotykom, mne stačí jeden váš vlas 
a môžem s vami urobiť, čo chcem. Ak nie je Boh vo vašom srdci. To je veľmi jednoduché. 
Poznám jedného kňaza a on to urobil takto- jedna mu tam kričí, nechoďte tam pán farár, lebo 
tam je to porobenisko. A on jej hovorí - jaké porobenisko, a bum, kopol do toho a zahodil. Jemu 
to neublížilo, lebo si je istý svojím Bohom. Ale príde tam niekto iný, ktorý nežije podľa desatora, 
myslí si, že stačí, keď sa raz obrátil, alebo raz poriadne vyznal hriechy a stane sa to, čo sa 
stalo, že ten človek buď spadne a začne to fungovať. Napríklad, keď ja cítim, že je niečo zlé, 
tak si môžem vyhlásiť aj nad sebou – v mene Ježiša Krista neprijímam toto. To je normálne, ale 
sám za seba. Nemôžem za druhého. Takú moc majú kňazi a exorcisti. To ako nám hovorí 
jeden apoštol v Biblii – vzoprite sa diablovi a ujde od vás. To ako jeden môj kamarát,  nadáva 
Zlému do Indiánov, povie mu – ty jeden indián, okamžite odo mňa odíď ja patrím Ježišovi 
Kristovi  a má pokoj. Sám za seba. Nieže vy poviete z tejto pani odíď. To nemôžete, to je už 
exorcizmus, ktorý sa robí na tej duchovnej úrovni, ktorý som ja zažila. ( poznámka – tieto tvrdé 
texty sa nahrávajú na CD ako infrazvuk ľudské ucho je schopné počuť od cca 20Hz – 20kHz, 
od 0Hz do 16Hz nie je schopné ľudské ucho počuť lebo sú to len jemné kmity vzduchu, ale do 
podvedomia sa tento infrazvuk dostáva. Často krát sú na takýchto Cd-čkach nahrané dve 
zvukové stopy, po rozbore, kde sú pod infrazvukm nahrané hrubé sektárske texty. Inak to riešia  
skupiny ako boli napr. Beatles, kde po prehratí piesne od zadu do predu ,čiže naopak, sa 
klaňajú Zlému, rúhajú sa Bohu a podobne) 
 Otázka: Čo si myslíte o homeopatii? 

Veľmi sa mi páči ako sú nazvané mnohé homeopatické lieky – kozmická energia vo fľaštičke. 
Len na internete, keď si prečítate na internete, zakladateľ sa venoval mágii, nakoniec spáchal 
samovraždu. To je to, čo sme my, bosorky kedysi robili – porobím – predmet a dám ti. Teraz sa 
to robí vo veľkom, urobí sa rituál nad týmito liekmi, tam sa hovorí pri tom všetko možné - 
nabíjame kozmickou energiou ( kozmická energia je veľmi používaným termínom aj pri učení 
New Age, špiritizme a ezoterike, poznámka zapisovateľa) Je to bylinka, ktorá je riedená 1:500 
až 1:1000, keď je takto riedená jedna bylinka, tak čo už je tam ? Nič, to už účinkuje to „nabitie 
kozmickou energiou“. Jeden pán astronóm.... mal v televízii reláciu, kde hovorí - kozmická 
energia neexistuje. Tak aká kozmická energia to je- zase len rituál, porobí sa, podsunie sa to 
davom ľudí. Mám jednu šéfku, ktorá má deti a jej syn zjedol celú fľaštičku tých liekov, boli to 
nejaké sladké guličky. A čo sa stalo? Ona s ním rýchlo utekala na pohotovosť. A lekár jej 
hovorí- ale pani, však to sa mu nič nestane, to sú len také pocukrované tabletočky. A tak sa ho 
pýta – tak ako to účinkuje potom, čo tam účinkuje? A on jej hovorí – to my nevieme. Napríklad 
jeden môj známy sa veľmi venoval homeopatii, a oni robili pokusy na koňoch. Mnohí hovoria 
totižto, že je to placebo efekt. Ale ona hovorí, aký placebo efekt - –však kôň si nemôže 
vsugerovať, som zdravý. Jeden pán robí tiež mágiu, bol na ČT2  a urobil vzorky, porozosielal 
po svetových laboratóriách- nikto nevedel, kde je homeopatická voda a kde je tá obyčajná. 
Nikde medzi nimi nenašli rozdiel, boli rovnaké. A ten pán hovorí - to nikdy nezistia. Lebo sa to 
nedá vedecky zistiť, lebo tam funguje niečo iné, mágia. Za rúškom vedeckosti. Ja vždy 
hovorím, ak si chorý, choď k lekárovi, ale aj sa modli. Videla som vstať vozíčkara, po modlitbe. 
Boh môže uzdraviť hneď po mesiaci alebo nikdy, jemu ide hlavne o uzdravenie mojej duše. 
A nieže ja ti dám bylinku, alebo obrázok, alebo urobím rituál a všetci sú zdraví do troch dní. 
Čiže medicína je normálna, ale treba sa aj modliť. Ale pozor, sú aj lekári, ktorí spolupracujú 



s liečiteľmi a potom si delia zisky, ale my musíme skúmať. Hlavne pri psychológii. Keď už tam 
je levitácia, že vy sa napríklad vznášate, alebo meditácia, tam už nie je veda. Čiže opatrne aj 
pri takýchto lekároch, ale klasická medicína je normálna. Ale homeopatia nie. K tým 
homeopatikám chcem ešte povedať toľko, že jeden vedec to skúmal, neviem či už bol veriaci 
alebo nebol, ale hovorí, že táto firma, čo vyrába tieto lieky ma vysoké zisky, lebo má minimálne 
náklady – keďže sú to naozaj iba pocukrované guličky .Často krát, kde ide hlavne 
o pretrepávanie, dokonca tvrdia takú hlúposť, že čím menej účinnej látky tam je, preto je až tak 
riedený ten liek, že je to často len ochutená voda, že tým je účinnejší, čo už len to nedáva 
zmysel. A dokonca to robili ešte tak, že tam bola rozmiešaná látka v tom pohári a zisťovali ako 
to urobiť, aby jej bolo čím menej, Urobili to, že tá látka sa vyliala, opláchol sa pohár naliala sa 
voda, a znovu a znovu, čiže tam je až takéto riedenie. Pritom, keď prídete do lekárne, môžete 
si všimnúť, že najviac plagátov je na to. A pre ľudí je lákadlom, že tam je napísané – nemá to 
vedľajšie účinky. Ak viete, že sú normálne lieky, napríklad antibiotiká, mi môžu pokaziť pečeň, 
tak je aj kniha o vedľajších účinkov homeopatík. Ale tieto sú všetky duchovné. Najčastejšie 
samovražedné sklony. Aj tá pani, čo sa jej syn prejedol homeopatikami, vošla večer do izby 
a jej syn sa smial, pozeral sa na skriňu a rúčkami niečo chytal. A jeho mama sa ho pýta – čo to 
robíš. A on hovorí : „ Ale tam na skrini sedí nejaký ujo a on mi hádže loptu a tá lopta cezo mňa 
prechádza.“ Alebo ďalší chlapček zase veľmi kričal, že mu mimozemšťania nohu režú. Takže to 
sú častokrát tie halucinogénne účinky – samovraždy, depresie,...To ako táto matka, dala 
homeopatikum svojmu dieťaťu, ale zistila potom, že je to zlé, tak vyhlásila nad jeho postieľkou, 
zriekam sa tohto lieku, radšej nech je znovu takto choré, ale takéto uzdravenie nechcem. Vtedy 
to dieťatko dostalo tú chorobu znovu, ale toto už to zlé na neho neplatilo. To ako s mojím 
otcom, som vám nedopovedala, keď diabol musel odísť z jeho života a on bol šťastný a kričal 
a objímal nás, ale stalo sa to, že ostal okamžite zase ochrnutý. Modlili sme sa okamžite, bolo to 
miernejšie. Ale ten jeho výraz tváre, že Duch Svätý je taký, často krát ani nedopovie, ale jeho 
výraz tváre je iný, je tam pokoj. Boh mu dal miernejšie uzdravenie, ale keď diabol musel odísť, 
zobral si so sebou aj to, čo dal. Čiže ľudia a mnohokrát ani nechcú zrieknuť, lebo tá choroba sa 
môže vrátiť. Ale potom máš možnosti, ísť za svojím Bohom a jeho prosiť o uzdravenie, ale ísť 
za spoločenstvom a prosiť o modlitby. Modli sa, zavolaj si susedu, spoločenstvo a modlite sa. 
Ak Boh bude chcieť, modlitba s vierou môže uzdraviť chorého. Ale túto vec, musíme nechať 
v rukách Božích ako On uzdraví. Či hneď alebo ma postupne bude uzdravovať a ja ani 
nezbadám ako ma uzdravil aj moju dušu. Lebo o to ide. Diabol on lieči telo, on nebude liečiť 
dušu. Preto sa do 3 dní a do toľko a šup pod pyramídku a si zdravý. Ale, za akú cenu, to sme si 
hovorili. Čiže Bohu musíme nechať slobodnú vôľu ako nás chce uzdraviť. Tak isto aj 
akupunktúra je to cestou meridiánov, duchovných ciest, ale to absolútne nie je veda. Funguje 
to, tak ako pri mne, keď by ste kedysi prišli ku mne a mali by ste nádor a ja by som vám ho 
vyliečila do 3 dní, tak si poviete vau, aj to funguje, ale za čo človek zapredá svoju dušu, za čo ? 
Za zdravie, za bohatstvo, za pýchu, za čo ? A hovorím, jednak tam sa tá choroba presunie 
inde. My nemáme meridiány vo svojom tele. To sú tie duchovné cesty, dokonca pri každom 
jednom vpichu sa vraj vzýva nejaký iný boh. Tieto ihly sú vraj nabíjané „energiou“, v 
budhistických kláštoroch. 
Otázka : Nemáte ešte stále pokušenia toto robiť?  
To je o tom, že musím vedieť, komu som uverila. Stáva sa mi často, napríklad môj vnuk, keď sa 
mi narodil, urobil sa mu nádor na líčku. Aj to bolo vypuklé, aj boľavé, bola potrebná operácia, 
nastal šok v rodine. Kto má vnučky a vnukov, tak vie aké to je, šialená láska. A teraz čo? 
Odstránim to do 3 dní a je pokoj? Alebo si poviem, o, Bože, ty to zakazuješ, tak teraz čo ? 
Alebo si poviem, že tak teraz to odstránim a potom zase uverím, rýchlo sa pôjdem zase 



zrieknuť? Takéto pokúšanie som mala. Hovorím si, nie, Bože ty si jediný, keď sa neviem čo 
stane, aj keď mi vnuk umrie, aj keď sa neviem čo stane, možno je to surové takto povedať, ale 
je to Boh, ktorého moc som poznala, a aj tak sa plní Jeho svätá vôľa, lebo On sám vie 
najlepšie, čo je pre mňa dobré, aj pre môjho vnuka. Tam nie je čo riešiť, ani otec, ani syn, ani 
dcéra nebudú prvé, ale Boh. A poprosila som ľudí, čo sa modlia, kňazov a hovorím im, modlite 
sa, modlite, lebo ja túto vec neurobím. A zmizlo to. Ale zase najskôr som ja musela povedať ( 
moja slobodná vôľa) , že to znovu neurobím. Bolo to veľké pokušenie, skúste sa vžiť do tejto 
situácie. A možno ma chcel Boh cez toto preskúšať, či by som sa znovu k tomu vrátila, či je On 
pre mňa jediným Bohom. Alebo druhá vec, keď už Zlý nemôže nič robiť, tak môže obchádzať 
a chodiť a ručať ako zúriaci lev. A toto robil. Neviem, čo sa mi zase stane, okrem toho, že mi 
vykradli chatu a celú noc žúrovali susedia, že som nevyspaná. To sú také mierne jeho útoky. 
Ale stalo sa mi to, že keď som išla do Humenného, sedel oproti mne jeden mladý chalan, 
študent a išiel tiež domov do Humenného. Sedeli sme oproti seba a rozprávali sme sa spolu, 
prišla reč tiež na to duchovno. A on mi hovoril, že verí, tak sa ho pýtam - ale čo v ty veríš? A on 
mi hovoril, ale to si nájdem na internete a stále mi tak neurčito hovoril. A 5 minút pred 
Humenným sa čo stalo? Naklonil sa ku mne, oči sa mu prevrátili, bolo vidno  bielka iba, jazyk 
dole a začal hovoriť v jazyku. Proste satanista. Diabol si ho v tej chvíli použil. Je tiež rozdiel, 
keď sa hovorí v jazyku z Ducha Svätého a keď diabol hovorí v jazyku, mnohí to však nedokážu 
rozlíšiť. To je použitie jazyka, satanista nikdy nevie, kedy si ho diabol môže použiť, oči 
vyvalené, jazyk dole,...  
Z publika - ja sa vám chcem tiež veľmi poďakovať, že ste prišli, aj vďaka vám som dnes 
dostal, odpoveď na dve moje veci, čo sa vyskytli v našej farnosti, som farárom 
v Považskej Bystrici, a mal som jeden problém, že tam bola jedna dievčina, čo sa učila 
jazyky cez ten psychovolkmen a hovorila mi, že za čo sa modlí, že všetko vymodlí, že 
všetko čo chce, to dostane, čo teraz mi je jasné, že to nie je od Boha, lebo zabúda na 

Božiu vôľu a tým tam nastáva veľká pýcha. Boli tam s ňou menšie problémy, tak som ju 
musel aj vylúčiť z prípravy. A chcem sa vás opýtať, že akú ste mali úspešnosť pri 
liečiteľstve? – Mala som 100% úspešnosť, každý, ktorý takéto veci robí s mágiou, má 100% 
úspešnosť, lebo to je niečo za niečo, ja slúžim diablovi a privádzam mu duše, ja mám za to 
slávu a 100% úspešnosť. Sú liečitelia, ktorí sa len hrajú na liečiteľov, potom ľudia aj naletia 
a sú nešťastní, že zaplatili a nič, ale aj tam povedal Bohu nie, no pri tých, čo to robia s mágiou 
je úspešnosť vždy 100%. Ako Nostradamus a Sybila, proroci, predpovedal vraj pád dvojičiek aj 
koniec sveta v roku 2012, dvojičky sa mu vyplnili a teraz sú všetci z neho paf a hovoria, to je 
prorok. Ale ja sa ich pýtam, čí prorok? A teraz musíme skúmať. A píše sa, - až 80%- tnú 
úspešnosť mal v predpovedi. A čí prorok to bol? Diablov prorok. Predsa keby bol Boží prorok, 
tam má 100% úspešnosť ako starozákonní proroci v Biblii. A teraz, čo sú tí ufonisti, jeden pán 
tvrdí, že Ježiš Kristus, je veliteľom armádnych ozbrojených síl a vesmírna loď je už v Košiciach 
pripravená evakuovať ľudí od 17 rokov do 40. Jedna pani zase dostala automatickým písmom, 
že jej tiež, že vraj Ježiš Kristus a ešte nejaký nadiktovali modlitbu Otčenáš. Otčenáš je 
zmenený. Ona mi to doniesla na papieričku a teraz hovorí. Všade prítomná láska, ktorá si na 
nebesiach ..a bla bla a ďalej už normálny, tak ako to je. Len jedno pozmenené. Že už to nie je 
Otec, Otče náš, ale všade prítomná láska. Pekné. Ale nie pravdivé. Už to nie je osobný Boh, 
živý Boh, môj Stvoriteľ, môj Otec, už to je niečo abstraktné, nejaká láska. Ako môže Ježiš 
zmeniť modlitbu Otče náš? Nikto nič v modlitbách nemôže zmeniť, aj keby neviem ako žil a títo 
„proroci“ to menia. Raz som jedným mladým položila otázku : Ktoré je posledné slovo, ktoré 
povedal Boh a už viac neprehovoril? Jedno jediné slovo povedal Boh a potom už prestal 
hovoriť. A Slovo sa Telom stalo a prebývalo medzi nami...Ježiš, povedal Ježiš. Tu máte návod 



na všetko, ako žiť, ako mať peniaze ako mať zdravie, v Ježišovi máme všetko. Zažila som to, 
v Ňom mám všetko. Prišli za mnou Jehovisti a hovorili mi, že Jehova máme vzývať. Tak im 
hovorím, to nie Jehova, ale Ježiš, to v Ňom máme všetko. Veď na Jeho meno sa zohne každé 
koleno a On podrobí všetko Otcovi. To je niečo úžasné, čo nám bolo dané. Len sa Ho chyťme. 
Svojmu ľudu dal veľkú moc v boji proti Zlému. Potom nás nedostanú takýto iní ľudia.  
Otázka : Chcem sa vás opýtať, že keď ste robili tie vaše rituály a opakovali tých 10 viet, 

či ste aj vedeli koho ste vzývali, že to bol Zlý, alebo, že ste vedeli, že vzývate nejakú 
bytosť,  alebo ste ani nevedeli a bolo to také všeobecné. 
U mňa konkrétne to bolo všeobecné, čiže, to, je to, že on nepotrebuje byť prezentovaný, on sa 
nepotrebuje zviditeľňovať- O, to som ja. Nie, ja tvrdím, že ani moja babka nevedela komu slúži. 
To je tá naša neznalosť, že my potom neskúmame od koho tú moc máme. Ona mi povedala, 
že neber peniaze, tak to je akože dobré. Ale ako hovorím, nie je všetko zlato, čo sa blyští. 
Lenže tá neznalosť by ma nezachránila, tiež by som bola šla dolu. Ako mnohí si prežijú klinickú 
smrť a potom majú rôzne jasnovidné a liečiteľské schopnosti. Aj v Biblii je napísané, keď Ježiš 
vzkriesil mŕtveho, keď povedal, „Mladenče, hovorím ti, vstaň“ a vrátil ho svojej matke. Takého, 
aký bol, bez žiadnych jasnovidných schopností, alebo liečiteľských. Mnohí tvrdia, že to majú od 
Boha. Mnohí hovoria, ale mne Ježiš, v klinickej smrti povedal, ty nemusíš chodiť do kostola. Ty 
si buď pekne v prírode, objímaj si stromy, to je moja Božia príroda, nabi sa energiou a bude 
všetko dobré. (poznámka : Toto nabíjanie energiou z prírody je veľmi rozšírené z učenia New 
Age) Čiže jej Ježiš, zmenil svoje osobné zákony, keď jej už povedal toto? Ty už nepotrebuješ 
spoločenstvo? Mimo Cirkev niet spásy, to je spoločenstvo. Tam sa ťaháme navzájom. Čiže 
Ježiš nemení zákony, že teraz každému povie niečo iné. Keby bol neviem aký prorok a keby 
neviem ako žil, nesmie nič zmeniť. Mnohí hovoria, ale však v prvej  lavici v kostole sedí, chodí 
na prijímanie... A čo? V Biblii je jasne napísané  : Nie každý kto mi hovorí Pane, Pane,... ale 
ten, čo dodržuje môj zákon. Napríklad, keď ja som sa rozhodla jednej pani liečiteľke povedať, 
že však sa zrieknite, povedzte tú vetu, tak ma stiahla už rýchlo pod pyramídku a povedala mi, 
rýchlo ide z vás zlá energia, ja ju z vás musím vybiť. Ale ja som jej povedala, ja som si istá, že 
vo mne je Duch Svätý, ale aký duch je vo vás, v mene akého ducha to robíte?   
Otázka : A vy ste bola šťastná, keď to všetko robili? 

Ja som nebola šťastná, ale tam bola veľká pýcha u mňa, ja som bola veľmi pyšná, na to, čo 
robím, myslela som si, že som niečo viac ako ostatní. A je niekto iný v Božích očiach, lepší?. Ja 
už ani neviem, dá sa byť šťastným bez Boha? Vtedy som totiž žila bez Boha. Ja všade 
hovorím, že v skutočnosti žijem 7 rokov, to predtým bolo živorenie. Aj keby som sa mala teraz 
ešte 50 rokov plaziť po zemi v bolestiach v utrpení, tak je to nič oproti tomu, čo nás čakám tam 
dole v pekle. Ako je napísané – ani oko nevidelo, ani ucho nepočulo aké to tam je strašné. 
Preto aj dnes ľudia si myslia, že musia odstrániť bolesť a utrpenie za akúkoľvek cenu. V živote 
som nebola šťastnejšia a slobodnejšia ako teraz, keď žijem s Bohom a vidím to požehnanie aj 
na celej rodine.  
 

Možnosť vzhliadnuť celé video : http://www.youtube.com/watch?v=VuOly15BnAI ( alebo zadať 
na youtube – vyslobodenie z pút okultizmu, Oľga) 

Čo hovorí Biblia? 

Dt 18, 10-13  „Nech niet medzi vami nikoho kto by kázal prejsť svojmu synovi alebo dcére 
ohňom, aby sa očistili, alebo kto by sa vypytoval hádačov, dával pozor na sny a na znamenia, 
nech niet čarodejníkov, zaklínačov, nikoho, kto by sa radil duchov alebo veštcov, alebo by sa 
pýtal mŕtvych na pravdu. Všetky tieto veci sa ošklivia Pánovi a pre tieto nešľachetnosti ich 
vyhubí. Buď dokonalý a bezúhonný pred Pánom, svojim Bohom!“ 

http://www.youtube.com/watch?v=VuOly15BnAI


 
Mal  3, 5: „Priblížim sa k vám na súd a budem rýchlym svedkom proti čarodejom, 
cudzoložníkom, krivoprírsažníkom a tým, čo znásilňujú nádenníkov, vdovy a siroty, pokorujú 
cudzinca a neboja sa ma - hovorí Pán zástupov.“ 
 
Iz 47, 9.12: „Nuž prídu na teba obe tieto veci razom, v jeden deň, bezdetnosť a vdovstvo 
zasiahnu ťa naplno i pri množstve tvojich čarov, i pri veľkej sile tvojich bosoráctiev.“ „Postav sa 
so svojimi čarami a množstvom svojich kúzel, v ktorých si sa namáhala od mladi, vari sa ti to 
podarí, vari odstrašíš!“  
 
Sk  13, 8-12: „Ale Elymas, čarodejník - lebo tak sa prekladá jeho meno -, im odporoval a 
usiloval sa odvrátiť prokonzula od viery. Vtedy Šavol, ktorý sa volá aj Pavol, naplnený Duchom 
Svätým, pozrel naňho a povedal: „Diablov syn, plný každého podvodu a každého klamstva, 
nepriateľ akejkoľvek spravodlivosti, neprestaneš prevracať priame cesty Pánove?! A teraz 
pozri, doľahne na teba Pánova ruka: oslepneš a istý čas nebudeš vidieť slnko." Vtom naňho 
padla mrákota a tma, tápal dookola a hľadal, kto by mu podal ruku. Keď prokonzul videl, čo sa 
stalo, žasol nad Pánovým učením a uveril.“ 
 
Dt 13, 2-5: „a to znamenie či zázrak, ktoré predpovedal, by sa aj vyplnili, ale pritom by ti 
povedal: "Poďme za inými bohmi - ktorých ty nepoznáš - a slúžme im," nedáš nič na slová 
takého proroka a snára, lebo Pán, váš Boh, bude vás chcieť vyskúšať, aby sa zvedelo, či 
naozaj milujete Pána, svojho Boha, z celého srdca a z celej svojej duše. Pána, svojho Boha 
nasledujte, jeho sa bojte a jeho príkazy zachovávajte, jeho počúvajte, jemu slúžte a k nemu sa 
viňte! A taký prorok alebo snár musí zomrieť, lebo vám hovoril, aby vás odviedol od Pána, 
vášho Boha, ktorý vás vyviedol z egyptskej krajiny a vykúpil vás z domu otroctva; a aby ťa 
zviedol z cesty, po ktorej ti prikázal kráčať Pán, tvoj Boh; - a odstrániš zlo zo svojho stredu.“  
 
Iz 47, 12-14: „Postav sa so svojimi čarami a množstvom svojich kúzel, v ktorých si sa namáhala 
od mladi, vari sa ti to podarí, vari odstrašíš! Ustávala si sa množstvom svojich porád: nechže sa 
dostavia, nech ťa vyslobodia, čo delia nebo, čo pozorujú hviezdy, oznamujú z novmesiacov, čo 
má prísť na teba. Hľa, budú ako pleva, spáli ich oheň, nevytrhnú si životy zo šľahov plameňa 
(peklo): to nie je uhlie, čo hreje, oheň, pri ktorom sa sedí.“  
  
Oz 4, 12 (prútikárstvo): „Môj ľud sa svojho dreva spytuje a učí ho jeho palica, lebo ich zaviedol 
smilný duch a smilne sa odvrátili od Boha.“ 
 
Ez 13, 6-9: „Videli márnosť a lživú veštbu; vravia: "Toto hovorí Pán," Pán ich však neposlal. 
Predsa očakávali, že potvrdí slovo. Či ste nevideli daromné videnia a nehovorili ste lživé 
veštby, keď ste vraveli: "Toto hovorí Pán," hoci som ja nehovoril? Nuž toto hovorí Pán Jahve: 
Pretože ste hovorili márnosť a videli lož, preto som, hľa, proti vám, hovorí Pán, Jahve. Moja 
ruka doľahne na prorokov, ktorí vidia márnosť a veštia lož. Nebudú v spoločnosti môjho ľudu a 
nebudú zapísaní do knihy Izraelovho domu, ani do krajiny Izraela nevojdú. I budete vidieť, že ja 
som Pán.“ 
 

Mt 7, 21-23: „Nie každý, kto mi hovorí: »Pane, Pane,« vojde do nebeského kráľovstva, ale iba 
ten, kto plní vôľu môjho Otca, ktorý je na nebesiach. Mnohí mi v onen deň povedia: »Pane, 
Pane, či sme neprorokovali v tvojom mene? Nevyháňali sme, v tvojom mene zlých duchov a 
neurobili sme v tvojom mene veľa zázrakov?« Vtedy im vyhlásim: Nikdy som vás nepoznal; 
odíďte odo mňa vy, čo páchate neprávosť!“  

1 Jn 4, 1-3: „Milovaní, neverte každému duchu, ale skúmajte duchov, či sú z Boha, lebo do 
sveta vyšlo mnoho falošných prorokov. Božieho Ducha poznáte podľa tohoto: Každý duch, 



ktorý vyznáva, že Ježiš Kristus prišiel v tele, je z Boha. Duch, ktorý nevyznáva Ježiša, nie je z 
Boha. To je duch antikrista, o ktorom ste počuli, že príde, a už teraz je na svete.“  

Čo robiť, keď som sa do toho už zamotal? Pán sa zmilúva a Jeho milosrdenstvo je 
obrovské. Prvým krokom je zrieknuť sa toho aj všetkých vplyvov, odvrátiť sa od toho a viac sa k 
takým veciam ani nepribližovať. Samozrejme sa treba obrátiť k Bohu, odprosiť ho a pýtať sa na 
Jeho vôľu a kráčať podľa nej. Dôsledky negatívnych vplyvov môžu pretrvávať dlhšie, ale treba 
skúsiť modlitbu, zriekania sa , prípadne sa nechať premodliť v spoločenstve, alebo kňazom a v 
ťažších prípadoch vyhľadať pomoc exorcistu. V Biblii v knihe Deuteronómium 5:9-10 sa píše: 
"Nebudeš sa im klaňať ani ich uctievať, lebo ja, Pán, tvoj Boh, som žiarlivý Boh, ktorý tresce 
neprávosť otcov na synoch až do tretieho a štvrtého pokolenia u tých, čo ma nenávidia, ale 
zmilúvam sa až nad tisícimi u tých, čo ma milujú a zachovávajú moje príkazy." Ak sa ti zdá, že 
tvoj život je samé utrpenie, treba sa zamyslieť nad tým, či náhodou niekto z tvojich predkov 
nenahneval Pána. V takomto prípade je dobré navštíviť kresťanské podujatie na uzdravenie 
rodových koreňov alebo dať odslúžiť sväté omše za predkov a za rozviazanie rodových pút 
a uzdravenie rodových koreňov, prípadne skúsiť zrieknutie sa zlého. Netreba sa s tým 
zahrávať, lebo privedieš do nešťastia a nemilosti seba, aj svoje deti! 

 
Prehľad okultných praktík 

 
Z knihy : Odpoveď Cirkvi na fenomén Zlého vo svete, napísal exorcista ICLic. PaedDr. Jozef 
Maretta,  v nej je možné nájsť bližšie vysvetlenie jednotlivých praktík  ako zasahujú do nášho 

života a ako sa chrániť 

1. Špiritizmus – vyvolávanie duchov zomrelých: 
Zaraďujeme tu : špiritistické seanse - využívanie média, tranzu – sklenená guľa, fľaša – 
filipínski liečitelia, operácia, rukami, nožičkami, jazva zmizne – psychokinéza, telekinéza 
,t.j. pohybovanie, miznutie, objavovanie sa predmetov – levitácia, sublevitácia t.j. 
vznášanie sa predmetov, prípadne ľudí – automatické písanie t.j. bez predbežného 
cvičenia a mimo ľudskú vôľu – planžeta .tj srdcovitý alebo oválny kus dreva na dvoch 
kolieskach a ceruzka schopná písať bez pomoci ruky – pohybovanie stolom, osoby sú 
zhromaždené okolo stola a prstami sa dotýkajú stolnej dosky, akonáhle sa stôl pohne 
začne sa hovoriť abeceda – Quija-Brett, t.j. na doštičke sú slová abecedy a slová áno, nie 
– zjavovanie hlasu t.j. na magnetofónovej páske alebo cez rádio – fluidné alebo astrálne 
telo t.tj. vystupovie z tela dívanie sa naň  
 

2. Mágia – biela: odvrátenie zla, zlepšenie vzťahov, uzdravenie 
              Šedá: zabrániť uzdraveniu, sexuálnej žiadostivosti alebo plodnosti 
              Čierna: prenasledovanie ( často i sexuálne ) s cieľom spôsobiť chorobu alebo 
zabíjať, Patria tu: amulety, talizmany pre šťastie, kamene, kryštály – zariekanie (aby sa 
odvrátil oheň, dobytok ochránil pred chorobou, zariekavanie bradavíc a iné) – formulky 
a recepty pre zamilovaných – zaklínanie, kliatie – porobenie, porobenie, hádzanie uhlíkov 
– liatie vosku – čarovanie – povery, poverčivé praktiky (čierna mačka, vedro, kukučka...) 
– šťastné nešťastné dni, šťastné a nešťastné čísla (napr. piatok13. ) 
 

3. Paragnostika, telepatia, veštenie – mantika, Paragnostika t.j. predvídanie budúcnosti, 
nešťastí – telepatia t.j. cítenie na diaľku, vnímanie duševných procesov iného človeka bez 
činnosti zmyslových orgánov – veštenie(mantika) z ruky, z kariet, z krištálovej gule, zo 



zrkadla, z letu vtákov, z vnútorností zvierat – z tvaru mračien – z číselnej hodnoty mena – 
z čajových lístkov – z polohy naslepo vystrelených šípov – z figúr v piesku – zo snov 
(snáre) – vykladanie snov – očí (očná diagnóza) – pomocou prsteňa, vreckovky – pomocou 
fotografie, listu – prútikárstvo – virgula, špirála kyvadlo – z hviezd, astronómia, astrológia – 
horoskopy – nosenie znamenia – konciogramy 

4. Alternatívna medicína : – ľudoví liečitelia-  bioenergetika – bioterapeutika – magnetizmus 
( napríklad magnetický pás dr. Levina) – psychotronika – biotronika – geopatogénne zóny 
a ich odrušovanie – paradiagnostika – homeopatia – akupunktúra – akupresúra – 
holotropné dýchanie – aromaterapie (vonné lampy, tyčinky) – vegetariánstvo (spojené 
s jogou a východnými filozofiami, náboženstvo hinduizmu) – rozličné „zázračné“rastliny 
(ženšen) – Golden Yaca – švédske kvapky – mušino – implikátor ježko – kosmodisk – 
makrobiotika – ionizačná terapia (ionizátor vzduchu) _ Bachove lieky z kvetov – 
antropozofická medicína – Alexandrova metóda – drogy – reiky – Kašpirovský – J. Pravda 
– Vanga – Džuna 

 
5. Psychologické metódy: autosugescia – autohypnóza – autogénny tréning – relaxačné 

a autorelaxačné techniky – transcendentálna meditácia – Silvova metóda – reiky – kurzy 
úspešnosti  

 
6.  Falošná duchovnosť – všetky druhy jogy a zenu – všetky druhy východných bojových 

umení ( karate, aikido, taekwonndo, wu-šu, judo, ...) obdiv k východným náboženstvám 
a ich vodcom (Gándi, Dalajláma a gurovia) – obdiv pohanskej, egyptskej a gréckej 
mytológie(sošky, amulety, nílsky kríž) – viera v reinkarnáciu – viera v mimožemsťanoch – 
účasť na štruktúrach New Age 

 
7. Okultná literatúra a filmy : o mágii, čarodejníkoch –sci-fi , ufo – horory, krváky – časopisy 

Mystery, Bosorka, Fiškáľ, neuveriteľné príbehy, listy zo záhrobia – D.Coperfield – Kafka, R. 
A. Moody, Souček, Daniken, Nostradamus, páter František Ferda, Chardín, De Mello, 
Henrich Heine, Freund(psychoanalýza) 

 
8. Okultná hudba : heavy metal, rock,...- ezoterická, relaxačná( kde sa nahrávajú pod 

infrazkukom ťažké okultné texty, ktoré ovplyvňujú podvedomie a správanie človeka) – 
hudba New Age (v preklade nový vek ) 

Ak ste doteraz niektoré z týchto vecí nevyznali pri svätej spovedi, treba si urobiť 
generálnu, celoživotnú spoveď a vyznať, že som prijímal svätokrádežne, pretože všetky 
tieto veci sú proti 1.Božiemu prikázaniu. 
 

Tu je svedectvo Evy: 
Nevidela som pascu ... 
Pred troma rokmi som prešla II stupňom kurzu REIKI SHIKO RYOKO SYSTEM OF HEALING 
(Reiki – prírodný systém liečenia), ktorý pochádza od japonského kresťanského mnícha – 
doktora Usui. Kresťanský kňaz a idea kurzu ma presvedčovali o jeho šľachetnosti a 
neškodnosti. Už vtedy som bola chorá na rakovinu a keď mi niekto povedal o tomto kurze, 
rozhodla som sa vyskúšať tento pre mňa nový druh liečenia.Podmienkou kurzu Reiki je 
poddanie sa rôznym silám a energiám. Tie rozdáva majster a majú dať moc samoliečenia a 
uzdravovania. Prijímané so zavretými očami sú zahalené tajomnou atmosférou a tajomnosťou. 
Počas tých chvíľ „liečenia” sú všetci účastníci kurzu nabíjaní neviditeľnou energiou a otvárajú 
sa v nich akési „energetické kanály”. Dozvedela som sa, že duch, ktorým je obdarovaný 



majster, prichádza do liečeného človeka spolu s energiou. To on koná zmeny v neviditeľnej 
sfére človeka (čiže v duši). Duch sa stáva pánom ľudskej duše, na začiatku (akoby na 
vzpruženie) preniká osobu a dodáva je pocity sily a moci – a človek vchádza do II. stupňa 
Reiki ... Vtedy som nevidela v Reiki nič zlé, či škodlivé, určite nie nejakú duchov-nú pascu. Tým 
viac, že „duchovno”, s ktorým som sa tu stretla, nebolo bez Boha, ako v New Age, ba dokonca 
– zdalo sa mi, že k Nemu práve Reiki vedie. Preto som svoje myšlienky, prosby, modlitby a 
vďakyvzdania smerovala aj v Reiki k Bohu. Kurz Reiki som preto nazývala rozhovor s Ním, 
alebo kurz duchovnej lásky, keďže som bola vtedy presvedčená, že je to vlastne sám Boh. Ako 
som už spomenula, myšlienka kurzu bola vznešená, pretože ten kurz poskytoval nápravu tela 
aj ducha – ako mne, tak aj mojim priateľom a rodine, ľuďom, ktorí potrebujú pomoc (čiže 
energiu). Cítila som sa byť dôležitá a spokojná z vlastnenia takej veľ kej moci. Veď predsa tak 
skutočne málo ľudí malo také možnosti ako ja po kurze! Bola som si istá, že mám lepší kontakt 
s Pánom (v mojom prípade s Pánom Ježišom). Bola som dokonca presvedčená, že to vlastne 
On sám ma nasmeroval na tento kurz, pretože letáky o kurze Reiki neboli polepené po stenách 
(pozn. redakcie: dnes je realita iná, nábory na kurz Reiki sa koná práve cez plagáty a letáky 
v schránkach). Viac ráz som počula aj negatívne názory na Reiki, no neverila som im. A tak 
som „uzdravovala”, mala som veľmi silnú auru, ako tvrdil môj majster, potom som často 
dostávala vizualizáciu (technika New Age – akési „tvorenie” predmetov v mysli človeka). Bola 
som schopná vidieť auru iných ľudí a nazrieť im do vnút-ra ich tela a uvidieť napr. obličku. Kurz 
Reiki je zároveň kurzom bielej mágie, čo majster, ktorý ho viedol ani neskrýval. Robil nátlak na 
Božie plány, pretože presadzoval konanie dobra za každú cenu, dokonca aj vtedy, keď mal 
liečiť cestou mágie. Činil nad ľuďmi tajomné znaky, a to nielen pri uzdravovaní, ale aj pri plnení 
osobných želaní. Za nejaký čas som bola pozvaná na sviatočné raňajky. Medzi hosťami boli aj 
dvaja muži, z ktorých jeden sa sťažoval na bolesti chrbtice. Ponúkla som mu svoju pomoc 
hovoriac o kurze, ktorým som prešla. Reagoval slovami: „Myslím, že tu nie je niečo v poriadku” 
a začali sme spolu debatovať o onom kurze. Ukázalo sa, že tí dvaja muži sú rehoľní otcovia – 
paulíni. Po chvíli som súhlasila, aby sa nado mnou pomodlili. Počas tej modlitby sa mi zrazu 
začala vynárať skutočná realita Reiki a začala som chápať, akú cestu k „vyliečeniu”to kurz 
ponúka . Zrazu som jasne videla, že reiki je dážď démonických energií, ktoré ničia človeka vo 
všetkých sférach, telo, psychiku, ale najmä tú najdôležitejšiu – ľudskú dušu. Účastníci kurzu si 
neuvedomujú pascu, aká je pripravená na ich duše. Neuvedomujú si, že s diablom uzatvárajú 
zmluvu. „Bombardovaní” láskou, srdečnosťou, príjemnou atmosférou stretnutí, sa cítia 
uznávaní, sú stredobodom pozornosti a necítia sa oklamaní. Niektorí aktívnejší účastníci kurzu 
sú od majstra uisťovaní, že Reiki je oveľa vyššie nad akýmkoľvek náboženstvom. Spokojne sa 
stávajú otrokmi „energie”, ktorá nemá nič spoločné s kresťanstvom. Nik im neobjasní, že po 
skončení kurzu človek ostáva v istom vyššom mechanizme, ktorý s ním začne po čase 
manipulovať. Neprekáža im dokonca ani to, že Pán Boh prichádza k nim ako nejaká „energia” a 
nie ako živá OSOBA. Tu nerobí zázraky osobný Boh. Zastupuje ho tu energia, ktorá má 
prívlastky božská, kozmická, univerzálna, životná, Reiki. Manipulovanie ňou má spôsobovať 
liečenie. Človek je tu oklamaný – živého Boha odsúva, ba vyháňa zo svojho srdca a namiesto 
neho robí v srdci miesto pre diabolskú energiu. 
 


